
 

 

 

Zápisnica 

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

v Čeľovciach konaného dňa 25. 06. 2024 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

 

Program: podľa pozvánky s doplnením ďalších bodov 

       

________________________________________________________________________________  

 

K bodu 1/ Otvorenie zasadnutia, schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

                  

                Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila  a viedla starostka obce p. Jana Sabóvá. 

Privítala prítomných poslancov na zasadnutí obecného zastupiteľstva. Starostka skonštatovala, že z 

počtu 7 poslancov je prítomných 7 poslancov a zasadanie obecného zastupiteľstva je uznášania 

schopné. Oboznámila ich s programom rokovania. Starostka dala hlasovať o predloženom programe 

s doplnením bodu 9.) DHZ Čeľovce na návrh poslanca Ing. Tomáša Vojtka, posunutím 

a prečíslovaním pôvodných bodov 9. na 10., 10. na 11, 11. na 12, a 12. na 13.. Poslanci program a 

jeho doplnenie jednohlasne schválili.  

 

Doplnenie bodov : bod 9.) DHZ Čeľovce  

                     

   Hlasovanie:  

Za : 7 Marek Michalko, Marek Rusnák, Ing. Tomáš Vojtko, Ján Kasoni ,  

Ing. Petra Ščerbová, Peter Mudrý, Mgr. Ondrej Kseňák 

Proti : 0  

Zdržal sa :  0  

Neprítomní :  0  

 

 

Návrh programu zasadnutia so zmenami bol schválený  jednohlasne uznesením č. 55/ 2024.   

________________________________________________________________________________ 

 

 K bodu 2/ Určenie zapisovateľov a overovateľov zápisnice. 

 

 

Starostka obce navrhla zapisovateľov a overovateľov zápisnice, prítomní poslanci obecného 

zastupiteľstva  s daným návrhom súhlasili.  

 

Za zapisovateľov zápisnice boli určení: Eva Kľučárová 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Tomáš Vojtko, Ján Kasoni 

 

 

Hlasovanie:  

Za : 7 Marek Michalko, Marek Rusnák, Ing. Tomáš Vojtko, Ján Kasoni, Ing. 

Petra Ščerbová, Peter Mudrý, Mgr. Ondrej Kseňák 

Proti : 0  

Zdržal sa :  0  

Neprítomní :  0  

Určenie zapisovateľov a overovateľov zápisnice bolo schválené jednohlasne uznesením č. 56 / 2024.  

 

________________________________________________________________________________ 

 



 

 

 

 

K  bodu 3/ Informácia o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 

Starostka obce  informovala poslancov obecného zastupiteľstva  o plnení prijatých  uznesení  

obecného zastupiteľstva od predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa 

konalo  19. 03. 2024. Uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia boli splnené (Príloha 1). 

 

Poslanci obecného  zastupiteľstva zobrali informáciu na vedomie. 

(Marek Rusnák, Marek Michalko, Ing. Tomáš Vojtko, Ján Kasoni, Ing. Petra Ščerbová, Mgr. 

Ondrej Kseňák, Peter Mudrý). 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

K bodu 4/Prezentácia činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia 

 

      Starostka obce  informovala poslancov obecného zastupiteľstva o činnosti obecného úradu od 

posledného zasadnutia. Na základe písomného materiálu predniesla prítomným prezentáciu činnosti 

obecného úradu od posledného zasadnutia konaného dňa 19. 03. 2024. (Príloha 2) 

 

Poslanci obecného  zastupiteľstva zobrali informáciu na vedomie. 

(Marek Rusnák, Marek Michalko, Ing. Tomáš Vojtko, Ján Kasoni, Ing. Petra Ščerbová, Mgr. 

Ondrej Kseňák, Peter Mudrý). 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

K bodu 5/ Prerokovanie žiadosti p. Lukáča o nájme pozemku vo vlastníctve obce Čeľovce 

 

Pri preverovaní parcely, ktorú žiada P. Lukáč do nájmu bolo zistené, že predmetnú parcelu  už 

obec prenajíma spoločnosti Dubina s. r. o. Starostka požiada Dubinu s.r.o o stretnutie a prejednanie 

nájmu spomínanej parcely. Nájom parcely, ktorú požadoval p.Lukáč sa prerokuje na nasledujúcom 

zasadnutí. 

 

Poslanci obecného  zastupiteľstva zobrali informáciu na vedomie. 

(Marek Rusnák, Marek Michalko, Ing. Tomáš Vojtko, Ján Kasoni, Ing. Petra Ščerbová, Mgr. 

Ondrej Kseňák, Peter Mudrý). 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

K bodu 6/ Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Čeľovce na obdobie 2. polroka 

2024 

 

 Plán kontrolnej činnosti na 2. polrok 2024 predniesla zastupiteľstvu hl. kontrolórka obce  Mgr. 

Beáta Mihucová. Prezentovala, čo všetko bude predmetom kontrolnej činnosti  a informovala o inej 

činnosti vyplývajúcej z funkcie hlavného kontrolóra obce , ktorú bude vykonávať. (Príloha 3). 

 . 

 

Hlasovanie:  

Za : 7 Marek Michalko, Marek Rusnák, Ing. Tomáš Vojtko, Ján Kasoni, Ing. 

Petra Ščerbová, Peter Mudrý, Mgr. Ondrej Kseňák 

Proti : 0  

Zdržal sa :  0  

Neprítomní :  0  

 

Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Čeľovce na obdobie 2. polroka 2024 bol 

jednohlasne  schválený  uznesením č. 57/ 2024.   



 

________________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

 

 

 

K bodu 7/ Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu Záverečného účtu obce Čeľovce za 

rok 2023 

 

 

  Stanovisko obce k návrhu záverečnému účtu obce Čeľovce za rok 2023 predniesla hl. 

kontrolórka  Mgr. Beáta Mihucová (príloha 4). Poslanci k uvedenému stanovisku nemali žiadne 

doplňujúce otázky.  

 

Poslanci obecného  zastupiteľstva zobrali informácie na vedomie. 

(Marek Rusnák, Marek Michalko, Ing. Tomáš Vojtko, Ján Kasoni, Ing. Petra Ščerbová. Mgr. 

Ondrej Kseňák, Peter Mudrý). 

 

________________________________________________________________________________ 

 

K bodu 8/Návrh na schválenie záverečného účtu obce Čeľovce za rok 2023 

 

           Starostka obce si overila, či všetci poslanci mali možnosť nahliadnuť do Záverečného účtu 

obce Čeľovce za rok 2023 a či sú dostatočne oboznámený s obsahom dokumentu. Poslanci 

k uvedenému Záverečnému účtu nemali žiadne doplňujúce otázky a jednohlasne odhlasovali 

schválenie Záverečného účtu za rok 2023  

 

              

 

Hlasovanie:  

Za : 7 Marek Michalko, Marek Rusnák, Ing. Petra Ščerbová Ing. Tomáš Vojtko, 

Ján Kasoni, Peter Mudrý, Mgr. Ondrej Kseňák 

Proti : 0  

Zdržal sa :  0  

Neprítomní :  0  

Záverečný účet obce Čeľovce za rok 2023 bolo schválený uznesením č. 58 /2024.  

 

________________________________________________________________________________ 

 

 

 

K bodu 9/ DHZ Čeľovce 

 

Poslanec Ing. Tomáš Vojtko požadoval informácie ohľadom opravy hasičského auta IVECO, 

ktoré muselo byť odtiahnuté na periodickú prehliadku a opravu z dôvodu nefunkčného riadenia. 

Navrhoval odloženie splatnosti faktúry za opravu, nakoľko bol informovaný, že náklady na opravu 

hradí MV SR. Starostka uviedla, že všetky náklady na opravu je povinná znášať obec, čo je uvedené 

zmluve o prenájme a túto informáciu jej potvrdili aj na okresnom oddelení HaZZ v Trebišove. Marek 

Michalko uviedol, že pri preberaní vozidla ho oboznámili, že chyba na riadení mohla byť spôsobená 

aj tým, že sa vozidlo takmer vôbec nevyužíva.  

 

Poslanci obecného  zastupiteľstva zobrali informáciu na vedomie. 

(Marek Rusnák, Marek Michalko, Ing. Tomáš Vojtko, Ján Kasoni, Ing. Petra Ščerbová, Mgr. 

Ondrej Kseňák, Peter Mudrý). 



 

 

 

 

K bodu 10/ Rôzne - športový deň v obci, výlet na kúpalisko do Maďarska a informácia 

o podujatí Stretnutie seniorov 2024 

 

                Športový deň v obci bude 03.08.2024 na návrh Ing. Petry Ščerbovej, ktorá sa zároveň 

podujala na organizáciu športových hier pre deti. Akcia sa bude konať na oddychovej zóne s podaním 

občerstvenia pre občanov obce. Všetci poslanci súhlasili s usporiadaním tejto akcie ,keďže 

v minulom roku na ňu boli od občanov dobré referencie. 

                Výlet na kúpalisko do Maďarska bude 08.08.2024 po spoločnej dohode. 

                Informácie o podujatí Stretnutie seniorov 2024, termín uskutočnenia akcie s programom 

a občerstvením navrhla starostka na október 2024. Ohľadom programu požiadala poslancov o návrh  

na účinkujúcich. Ing. Petra Ščerbová navrhla pozvať detské folklórne skupiny napr. Pávička zo 

Sečoviec. Peter Mudrý navrhol folklórne skupiny z Kuzmíc a Nižného Žipova. Poslanci sa zhodli, že 

folklórne skupiny z okolia by boli vhodné na program.                

              

 

Poslanci obecného  zastupiteľstva zobrali informáciu na vedomie. 

(Marek Rusnák, Marek Michalko, Ing. Tomáš Vojtko, Ján Kasoni, Ing. Petra Ščerbová, Mgr. 

Ondrej Kseňák, Peter Mudrý). 

 

 

 

K bodu 11/ Interpelácia poslancov 

           

             Ing. Petra Ščerbová navrhla či obec nechce ponúknuť na odpredaj hasičské auto, ktoré sa 

dlhodobo nevyužíva. Marek Rusnák uviedol, že auto je nepojazdné. Ing. Tomáš Vojtko a Mgr. Ondrej 

Kseňák  by hasičské auto radšej ponechali vo vlastníctve obce a využili ho po určitých opravách napr. 

na prepravu osôb a rôzneho materiálu v obci. 

             Mgr. Ondrej Kseňák  požadoval informácie o pozemku p. Guttmannovej, ktorý je dlhodobo 

zanedbávaný. Vlastníčka nereagovala na výzvy od obce a neprebrala zásielky, pretože sa 

pravdepodobne nezdržiava na území SR. Výzvy na úpravu pozemku (kosenie) sa jej preto budú 

posielať v mesačných intervaloch, do vyriešenia situácie. 

 

Ďalšie žiadne pripomienky, otázky a dotazy neboli. 

 

Poslanci obecného  zastupiteľstva zobrali informáciu na vedomie. 

(Marek Rusnák, Marek Michalko, Ing. Tomáš Vojtko, Ján Kasoni, Ing. Petra Ščerbová, Mgr. 

Ondrej Kseňák, Peter Mudrý). 

 

 

 

K bodu 12/ Informácia o prijatých uzneseniach  

 

Referentka Obecného úradu  Eva Kľučárová informovala o prijatých uzneseniach na dnešnom 

zasadnutí obecného zastupiteľstva podľa spísaného uznesenia z dnešného zasadnutia, bez 

pripomienok. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali informáciu   na vedomie. 

(Marek Rusnák, Marek Michalko, Ing. Tomáš Vojtko, Ján Kasoni, Ing. Petra Ščerbová, Mgr. 

Ondrej Kseňák, Peter Mudrý). 

 

 

 

K bodu 13/ Záver  



 

V závere starostka obce Jana Sabóvá poďakovala prítomným poslancom za účasť na zasadnutí 

a týmto zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončila. 

 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Zapísala : Eva Kľučárová                                    

 

Overovatelia zápisnice: Ing. Tomáš Vojtko.......................................... 

 

 

                                               Ján Kasoni  .................................................. 

 

 

 

 

 

 

 

  Jana Sabóvá 

                                                                                                                   Starostka obce 

 


